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Vážení obyvatelia.

Leto je v plnom prúde, 
teploty nám vystupujú 
k závratným výškam, 
slnečné lúče pripekajú. 
Aj napriek tomu veľa 
z nás musí pracovať, 
nie všetci naraz mô-
žeme mať dovolenku 
a ako všade, tak aj  
v obci, sa čas nezastaví. 

Pripravujeme hodové slávnosti, rekonštruk-
ciu detských preliezok na Rajčure a vybudo-
vanie detského ihriska v areáli športového 
klubu. Finišujeme so stavebným povolením 
na odvodnenie Poštovej ulice, pripravujeme 
dokumentáciu a povolenia na dobudovanie 
posledných nezrealizovaných vetví kanalizá-
cie na časti ulice Nitrianskej smerom k budove 
polície, na Novozámockej a pred Hériškom, čo 
sa ukázalo ako nedokonalosť projektu. Uvede-
né bude súčasťou rozpočtu na rok 2023. Na je-
seň nás čaká pokládka zámkovej dlažby pred 
Domom smútku s rekonštrukciou ozvučenia 
a realizácia prvej etapy rekonštrukcie chod-
níkov na cintoríne, konkrétne stredového 
chodníka taktiež zo zámkovej dlažby. V roku 
2023 plánujeme zrekonštruovať aj ostatné 
chodníky na cintoríne. Taktiež sme položili 
nový asfalt na uliciach Slnečná, Športová a Fu-
číkova. Skrášlili sme zeleň na križovatke pred 
rybárskym domom.
Okrem investícií sme po dlhšej dobe mohli 

obnoviť kultúrny a spoločenský život v obci po 
ukončení pandémie. Začali sme Dňom Zeme, 
stavaním mája, rybárskymi pretekmi, pokra-
čovali oslavami Dňa matiek, Dňom detí a pri 
príležitosti stretnutia podnikateľov, zástupcov 
organizácií a samosprávy sme odovzdali oce-
nenia. Za pomoc, prípravu a organizovanie 
patrí veľké poďakovanie zamestnancom úra-
du, poslancom, členom komisií, zamestnan-
com školy a zároveň aj organizáciám.

Vážení obyvatelia,
počas pôsobenia na funkcii starostu som sa 
veľa naučil, veľa som pochopil, získal som 
množstvo skúseností. Ako hlavný cieľ som si 
vytýčil zrealizovať v obci kanalizáciu, ktorej 
absencia bola najväčším nedostatkom a pr-
voradým problémom nielen nás všetkých. Jej 
dopady siahali aj na naše zdravie prostred-
níctvom znečisťovania životného prostredia. 
Toto sa podarilo v hodine dvanástej, stihli sme 
to ešte pred rapídnym zvyšovaním cien sta-
vebných materiálov. Je pravda, že to nebolo 
jednoduché, stálo to veľa energie, pochope-

nia, trpezlivosti nás všetkých, ale výsledok sto-
jí za to. Už dnes nová čistička pracuje výborne 
a po pripojení každý pochopí nielen komfort 
kanalizačnej prípojky, ale aj šetrenie, nakoľko 
pri bežnom priemere spotreby vody ušetríte 
ročne na obyvateľa viac ako 100 eur (podrob-
ná tabuľka je v článku o kanalizácii). Píšem to 
preto, že až realizáciou takéhoto náročného 
projektu som zistil, že je veľmi dôležité mať 
kontakty, poznať tých správnych ľudí, mať 
dvere na úradoch otvorené. Nič nie je jedno-
duché, nič nejde samo. Nestačí napísať dobrý 
projekt, nestačí získať dotácie, ale podstatné 
je prejsť úradnou tortúrou a dostať pečiatku 
na realizáciu. To pri tejto vláde je nemožné. 
Vláda bez odborníkov, bez ľudí, ktorí nemajú 
zdravý sedliacky rozum a nerozumejú samo-
správe, je katastrofou pre všetkých. Dnes už 
nepoznám žiadnu oblasť, ktorej táto vláda 
neublížila. Preto som pochopil, že spolupráca, 
otvorené dvere a kontakty, je to najlepšie pre 
našu obec. Som presvedčený, že strana Hlas 
bude súčasťou budúcej vlády a nie je žiad-
nym tajomstvom, že od jej založenia som jej 
členom, momentálne okresným predsedom. 
Verím, že uvedená spolupráca prinesie výraz-
né výsledky pre našu obec, ak mi dáte dôveru 
pri kandidatúre za starostu našej obce vo voľ-
bách 29.10.2022 a budem môcť pokračovať 
v tejto práci, ktorá ma nesmierne baví a je mi 
cťou ju vykonávať. 
Taktiež dlhé roky bojujeme so župou na 

oprave ciest Seredskej, Šalskej a Nitrianskej, 
ktoré sú vo veľmi zlom stave. Miestami až 7 cm 
koľaje a to spôsobuje množstvo havárií. Aj tu 
sme pochopili, že bez zastúpenia v župe je to 
boj s veternými mlynmi, nakoľko okres Galan-
ta sa buduje na 90% v južnej časti, lebo tam 
majú svojich poslancov v župe. Preto sme sa 
viacerí zástupcovia samosprávy nášho okresu 
dohodli a ideme spoločne kandidovať za po-
slancov, aby sme zveľadili severnú časť okresu 
Galanta, na ktorú sa dlhé roky zabúdalo. Byť 
starostom a zároveň poslancom župy je naj-
lepšia možnosť získať investície do obce od 
samosprávneho kraja. Ale bez vašej podpory 
to nedosiahneme.
Záverom mi dovoľte popriať vám z celého 

srdca príjemné leto, rodinnú pohodu, veľa od-
dychu a energie, vydarené dovolenky a veľa 
krásnych zážitkov.

S pozdravom   
 

Mgr. Adrián Macho, 
starosta obce

OBCE A MESTÁ 
V ŠTRAJKOVEJ POHOTOVOSTI

Dňa 5.5.2022 a 18.05.2022 som sa zúčastnil mimoriadnych sne-
mov ZMOS-u na regionálnej a celoslovenskej úrovni. Na oboch 
snemoch som v príspevkoch verejne prezentoval dehonestáciu 
samospráv, nepravdivé vyjadrenia vlády na adresu obcí a miest, 
postoj vlády voči obciam a mestám,  nakoľko sa k nám správa ako 
k otrokom a nie ako k partnerom. Povinnosti štátu a postavenie 
samospráv sa riadi Ústavou SR a zákonmi. Legislatívou máme ur-

čenú príjmovú zložku a rovnako aj kompetencie, avšak v poslednej 
dobe je veľkým pravidlom, že sa na mestá a obce presúvajú bez 
finančného krytia. Načo nám je zákon o prenesenom výkone kom-
petencií, keď samosprávy sú nútené ho porušovať tým, že znášajú 
náklady a štát sa teší. Povýšenecky a z pozície moci, lebo oni môžu.  
A my sme boli ticho.

Stačilo. Už nebudeme ticho. Preto vítam aktivitu ZMOS-u v tejto pro-
blematike a dovoľte mi prezentovať výsledky mimoriadnych snemov.

Mimoriadny snem Združenia miest a obcí Slovenska  schválil 
zásadné postoje, ktoré reagujú na vývoj v samospráve, nárast cien  
a zvyšovanie výdavkov.
Snem poukázal a konštatuje:



Šopornianske 

noviny

3

–  nástup ekonomickej krízy nesprevádza systémová podpora územ-
nej samosprávy s dopadom na oprávnené potreby obyvateľov,

–  pravidlá legislatívneho procesu sú ignorované a prijímané bez pre-
rokovania s predstaviteľmi samospráv,

–  presun kompetencií na mestá a obce sa uskutočňuje bez analýzy 
a finančného krytia, čím dochádza k porušovaniu článku 71 Ústavy 
SR zo strany vlády,

–  konanie vlády a parlamentu ide na úkor existenčných potrieb 
miest a obcí, absentujú legislatívne riešenia v prospech efektívne-
ho výkonu kompetencií.

Mimoriadny snem ZMOS–u vyzýva Vládu SR, aby za aktívnej účasti 
ZMOS–u urýchlene prijala konkrétne opatrenia na pomoc mestám 
a obciam:
–  vo vzťahu k nárastu cien energií, riešila problém s obstarávaním 

energií a rozšírila regulácie cien energií vo vzťahu k samosprávam,
–  vo vzťahu k nárastu cien materiálov prijala opatrenia k dofinanco-

vaniu zazmluvnených projektov z Európskych fondov,
–  prijala novú legislatívu v oblasti sociálnych služieb, v školstve  

a školskej samospráve,
–  prijala opatrenia k náprave legislatívy, ktorá presúva úlohy na sa-

mosprávy bez finančného krytia.
Zásadne odmieta:
–  navrhovanú daňovo–odvodovú reformu, ktorá má negatívne do-

pady na mestá a obce,
–  spolufinancovať neverejných poskytovateľov sociálnych služieb  

a školských zariadení,
–  zmenu daňového bonusu, ktorý vedie k znižovaniu príjmov samo-

správ,
–  prijímanie legislatívy a reforiem bez finančného krytia,
–  nepravdivé verejné vyjadrenie predstaviteľov vlády na adresu sa-

mospráv.

Výsledkom uvedeného je, že ZMOS vstupuje do štrajkovej poho-
tovosti. Reaguje tak na návrhy z dielne rezortu financií, ale aj dlhodo-
bý prístup štátu voči samosprávam. Ak sa nič nezmení, je pripravený 
ostrý štrajk. K tomuto kroku sa pridali aj samosprávne kraje a Únia miest. 

Aktuálne opatrenia zo strany štátu likvidujú samosprávy a berú im 
možnosť zodpovedne sa starať o svojich obyvateľov. Dopady uve-
dených zmien smerujú ku kolapsu samospráv už v budúcom roku.

Rozpočet našej obce je 1 400 000,– € bez školy a na základe 
pripravovaných zmien nám zoberú cca 230 000,– €.

Je pravdou, že obciam a mestám sa každoročne zvyšujú príjmy  
z podielových daní, avšak akosi zabúda vláda informovať aj o náras-
te výdavkov, ktoré legislatívne taktiež preniesli na samosprávu a tie 
sú oveľa vyššie. Vrcholom súčasnej doby sú ceny stavebného mate-
riálu a energií, kde pokiaľ nepríde k regulácii, tak nárast bude 6 až 
9–násobný. Takže na konci dňa bude samospráva v rozklade. A ako 
kompenzovať výdavky? Takýmito krokmi vláda núti samosprávy 
zvyšovať dane a poplatky a toto nechceme! Prenášať náklady na 
peňaženky našich obyvateľov nie je cesta. Vláda chce byť pekná, na 
jednej strane dá rodičom na dieťa z peňazí samospráv, na druhej 
strane núti samosprávu zvýšiť dane. Toto je pre nás neprijateľné! 
 Preto bojujeme za zachovanie samospráv, bojujeme za našich 
obyvateľov a plne podporujeme príspevky nielen pre rodiny, ale 
pre všetkých obyvateľov, avšak z iných zdrojov, napríklad zo zdrojov 
zvýšeného výberu daní pre štát, kde sa už v súčasnosti minister fi-
nancií  chváli, že štát získal o miliardu viac. 

A toto je jedna z ciest pomoci všetkým obyvateľom!

 Mgr. Adrián Macho

 Dňa 30.04.2022 sa v našej obci 
oslavoval 1. máj. Takmer po dvoch 
rokoch sme sa znova mohli stretnúť 
spoločne na Rajčure a dobre sa zaba-
viť. Celý deň sa niesol v príjemnej at-
mosfére, pretože sa spojilo príjemné  
s užitočným. Poobede o 16.00 hod. 
sa spolu za prítomnosti ľudových 
skupín Važinky a Važinára postavil 
úspešne pomocou mužskej sily krás-
ny, stužkami ozdobený máj. Dievčatá 
riadne povzbudzovali, spievali a tan-
covali. Keďže nám aj počasie prialo  

a slniečko krásne žiarilo, prišlo sa 
na túto slávnosť zabaviť a pozrieť 
veľa ľudí. Okrem hudby a tanca sa 
mohli návštevníci aj dobre najesť.  
V ponuke bolo výborne občerstvenie 
- cigánska a rôzne nápoje. Samozrej-
me tak, ako je tradíciou, v čase o 
19.00 hod sa zapálila vatra, kde si 
deti ako aj dospelí mohli opekať špe-
káčiky. Zábava trvala až do neskoré-
ho večera.

Mgr. Katarína Búranová

1. MÁJ 
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Dňa 20.5.2022 sa uskutočnilo tradičné stretnutie podnikateľov 
obce, ktoré bolo spojené s odovzdávaním Ďakovaných listov a Pla-
kety obce Šoporňa občanom obce Šoporňa, ktorí sa zúčastňujú na 
prípravách rôznych kultúrnych a spoločenských akcií, aktívne a zani-
etene pristupujú k rozširovaniu našej obce.   

Plaketa obce za celoživotný prínos v oblasti starostlivosti o zdravie 
obyvateľov obce Šoporňa bola odovzdaná MUDr. Marte Petrovskej. 
MUDr. Petrovská je rodená šopornianka.  Po ukončení základnej ško-
ly v Šoporni pokračovala vo svojom vzdelávaní na Gymnáziu v Seredi 
a následne študovala na LFUK v Bratislave. Svoje pôsobenie lekárky 
začala v nemocnici v Galante, následne pracovala 15 rokov na polikli-
nike v Seredi a od roku 1998  vrátane súčasnosti pôsobí v našej obci.

Ďakovný list bol odovzdaný za významný prínos pri príprave a or-
ganizovaní osláv 770. výročia obce Šoporňa, za dlhoročnú spoluprá-
cu, rozvoj a podporu v oblasti športu v obci Šoporňa, za dlhoročnú 
spoluprácu, rozvoj a podporu v oblasti kultúry a spoločenského ži-
vota v obci Šoporňa, za propagáciu obce Šoporňa, podporu v oblasti 
kultúry a starostlivosti o  životné prostredie. 

Ďakovný list si z rúk starostu obce prevzali : 

Miroslav Kovaľ, Ing. Jozef Magdálik, Ing. Pavel Lipovský, Marián 
Petráš, Milan Hamaj, JUDr.Katarína Rutová Sokolová, Mgr. Miroslava 
Baranová, PaedDr. Jozef Búran, PaedDr. Eva Kabrhelová, PhDr. Moni-
ka Práznovská PhD., Dušan Ščípa, Katarína Plocháňová, Mgr. Kamil 
Šmátrala, Pavel Gála, Miroslav Baran, Milena Veresová, František Ko-
váčik, Jarmila Vargová, Dáša Šmátralová, Janka Vozárová, Milan Ko-
llár, Ivan Gála, Miloš Ruta, Mgr. Stanislav Rosypal, Marián Tomaník, 

Ivan Andrášik, Marián Ruta, FT IZOL s.r.o., Ing. Marek Petrovský, Ján 
Viskup, Jozef Bělčík, František Rosypal, Fine PG s.r.o., Ing. Kristián Ščí-
pa, Adriana Sitárová, Mgr. Miriam Bačová Murgašová, Roland Stanko, 
REJK-NET s.r.o., Ľudovít Csikós, Mária Andrášiková, Antónia Čižmári-
ková, Milan Príbela, Ján Šmátrala, Stanislav Lipovský, Ivan Mikulek, 
Vladimír Ruta, Karol Trnka, Ján Házy, Róbert Javor, Ing. Peter Magdá-
lik, Štefan Macho, Miloš Korec, Peter Koška, Fine PG s.r.o.

Michala Špániková

UVÍTANIE DO ŽIVOTA
 Dňa 07.04.2022 sa v sále Kultúrneho domu v Šoporni konala slávnosť uvítania detí do života. Tento rok sme vítali 
nových šoporňanov, ktorí sa narodili v roku 2021. Ďakujeme všetkým zúčastneným, že si našli v tejto hektickej dobe 
malú chvíľku voľna a prišli spolu s nami uvítať do šopornianskeho života nových spoluobčanov. Rodičom želáme 
veľa síl, trpezlivosti, lásky pri ich výchove, aby z nich vyrástli slušní občania, aby im robili radosť a budeme nesmier-
ne hrdí, ak sa im bude v živote dariť a budú robiť dobré meno svojej rodnej obci.

Michala Špániková

OCENENIE OBČANOV  
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PREHĽAD VÝDAVKOV NA ZRIADENIE KANALIZAČNEJ PRÍ-
POJKY A NÁVRATNOSTI OPROTI VÝVOZU SEPTIKU (ŽUMPY)

Po zapojení na kanalizáciu prichádza v domácnostiach k výraznému šetreniu nákladov a to ani nebudeme spomínať komfort, bezstarost-
nosť a pohodlie, ktoré tým získame. 
Momentálne platí domácnosť za vývoz zo žumpy minimálne 35 € za 8 kubíkov (1 fekál a predpoklad  je, že ceny budú stúpať), po pri-
pojení na kanalizáciu bude domácnosť za také isté množstvo platiť obci iba 8,624 € za 8 kubíkov. Tu sú ceny garantované regulačným 
úradom. Teda úspora 26,37 €.
Náklady na realizáciu prípojky na kanalizáciu sú od cca 300 €, ak máte možnosť urobiť si ju svojpomocne, samozrejme cena závisí od 
dĺžky prípojky, pri realizácii firmou je to nákladnejšie a cena sa pohybuje cca od 600 €, taktiež v závislosti od náročnosti a dĺžky, vtedy je to 
aj cez 1000 €.

AKO UŠETRÍME A AKÁ JE NÁVRATNOSŤ!
–  1 osoba, priemer spotreby vody je 34 kubíkov, 
 o pri žumpe zaplatí 4 x vývoz za rok, teda 4 x 35 €, celkovo ročne 140 € a to vyvezie nie všetko, 2 kubíky zostanú,
 o pri pripojení na kanalizáciu zaplatíte 34 kubíkov x 1, 078 €, celkovo 36,652 €,
 o na osobu je ročná úspora viac ako 103 €  pri pripojení na kanalizáciu,

–  2 členná domácnosť, spotreba 68 kubíkov za rok, vývoz septiku 8 x za 35 € = 280  €,  taktiež sa nevyvezie všetko, 4 kubíky zostanú, pri 
kanalizácii za všetko zaplatíte 73,304 €, teda úspora viac ako 206 € ročne, takže pri svojpomocnej realizácii prípojky je návratnosť 2 roky, 
pri realizácii prípojky firmou je to 4 –5 rokov,

–  4 členná domácnosť, spotreba 136 kubíkov za rok, vývoz septiku 17 x za 35 € = 595 €, pri kanalizácii zaplatíte 146,608 €, teda úspora 
viac ako 448 € ročne, takže pri svojpomocnej realizácii prípojky je návratnosť cca 1 rok, pri realizácii prípojky firmou je to 2 –3 roky.

Každý si dokáže jednoducho vypočítať náklady a úsporu pri zriadení prípojky na kanalizáciu tak, že si vynásobí počet osôb v domácnosti  
s ročnou úsporou na jednu osobu a výsledok je ročné šetrenie rodinného rozpočtu pre domácnosť.  Následne ľahko zistíme, za koľko rokov 
sa nám vrátia počiatočné náklady na kanalizáciu. 
Pripojenie na kanalizáciu je jednoznačne nielen efektné, ale aj efektívne a to ani nebudeme brať do úvahy dopady na životné 
prostredie. 
Technické podmienky pripojenia a potrebné tlačivá na realizáciu novej prípojky na kanalizáciu sú zverejnené na webovej stránke obce, 
www.soporna.sk, prípadne sú k dispozícii na obecnom úrade, v kancelárii č. dverí 2. V prípade akýchkoľvek otázok ohľadom pripojenia na 
kanalizáciu je možné sa informovať na obecnom úrade, prípadne na tel. č. 0940633 924, 0940 633 922.
Obec Šoporňa zároveň vyzýva občanov pripojených na kanalizáciu pred aprílom 2022, ktorí ešte neuzatvorili s obcou novú zmluvu o od-
vádzaní odpadových vôd, aby tak urobili najneskôr do konca roku 2022 (na obecnom úrade v kancelárii č. 2). 

Renáta Petrovská
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Mama, maminka, mamička... 
Najdôležitejšia žena v živote kaž-
dého dieťaťa, osoba s najväčším 
srdcom a pochopením, najlepšia 
priateľka i najdôležitejší a najlás-
kavejší strážca. Jej anjelské krídla 
sú síce neviditeľné, no nie je po-
chýb, že každému z nás poslali 
mamu z číreho neba. Aj preto, 
aby sme si uctili konanie a obe-
tavosť všetkých mamičiek, sme 
sa v nedeľu 8.5.2022 rozhodli 
zorganizovať slávnostné poďa-
kovanie v podobe vystúpenia  
v Kultúrnom dome v Šopor-

ni. Svoju lásku prejavili žiaci 
z materskej školy, žiaci pr-
vého ročníka základnej ško-
ly a aj žiaci deviateho roční-
ka základnej školy. Vystúpili  
s pripravenými tancami, pies-
ňami i básňami, na konci kto-
rých boli všetky mamičky  
a babičky obdarované kvetom a 
sladkým objatím od svojich naj-
milších. V mene každého dieťaťa 
chcem všetkým milujúcim ma-
mám odovzdať jedno obrovské 
a vrúcne ĎAKUJEM.

Nicolas Švec

DEŇ MATIEK
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DEŇ ZEME 
 Tak ako v posledných rokoch, tak aj v roku 2022 sa v obci usku-
točnila akcia s názvom „Deň Zeme“. V sobotu, 30.4., sa pred budovou 
obecného úradu stretli členovia miestnych organizácií Rybárskeho 
zväzu, Poľovníckeho združenia, Dôchodcov, Slovenského zväzu 
zdravotne postihnutých, Zväzu záhradkárov ako aj zamestnanci 
obecného úradu a Základnej školy s materskou školou, ktorých do-
plnili mnohí občania obce Šoporňa a to za jedným účelom, vyčistiť 
obec od odpadkov a nelegálnych skládok. Na akcii sa zúčastnilo vyše 
200 ľudí, ktorí si pred začiatkom akcie vyzdvihli ochranné rukavice a 
tričká spolu s odznakmi s logom podujatia. Následne sa rozdelili do 
skupín a postupne vyčistili nielen chodníky a ulice obce, ale aj prie-

stranstvá v okolí „Melečky“ a „Roličiek“, za čo im patrí veľká vďaka. 
Nelegálne skládky boli už vopred odhalené kamerovým systémom, 
ktorý dennodenne napomáha v ich odhaľovaní, ako aj identifiko-
vaní a sankcionovaní nezodpovedných jedincov, ktorí tieto skládky 
vytvárajú. Po dopoludní strávenom touto ušľachtilou činnosťou sa 
zúčastnení zišli na „Rajčure“, aby sa „odmenili“ výborným gulášom  
a prehodili medzi sebou zopár slov či viet, a tým utužili atmosféru te-
jto akcie. Deň sa ukončil výsadbou stromu – Liquidambar styraciflua 
(ambrovník styraxový) v areáli ZŠ. Všetkým zúčastneným ďakujeme 
a tešíme sa aj na ďalší ročník.

Ing. Matúš Šajbidor

ČISTÝ RYBNÍK S KVALITNOU VODOU.....
 Obci Šoporňa záleží na rozvoji a budovaní obce samotnej. V obci sa 
nachádzajú vodné plochy, ktoré boli v minulosti využívané ako „rybníky“ 
bez výraznejšieho - iného spôsobu využitia. S týmto obmedzeným spô-
sobom ich využitia bol obmedzený aj charakter okolia daných rybníkov. 
Jednou z takýchto vodných plôch je aj vodná plocha odstaveného rame-
na rieky Váh pri obci Šoporňa s názvom „OR Melečka, revír č. 2“. Pozemky 
pri tejto vodnej ploche boli obyvateľmi využívané najmä ako prechádz-
ka popri rybníku, prípadne cyklistami a bežcami pre ich aktivity. Boli tu 
realizované aj ojedinelé rybárske aktivity. Voda sa v tomto revíri rokmi 
kvôli čističke odpadových vôd veľmi znečistila, začali sa v nej vytvárať 
usadeniny, riasy, celkovo sa zakalila, na dne vodnej plochy sa usadilo veľ-
ké množstvo bahna. Okolie vodnej plochy zarástlo stromami a kríkmi, 
prístupové cesty k vode zanikli, celkovo tu začal absentovať rekreačný 
potenciál daného územia. Zanikla možnosť letného člnkovania, kúpa-
nia, prípadne vodného bicyklovania, zimného korčuľovania, možnosť 
občerstvenia na požadovanej kvalitatívnej úrovni, prístupové mólo pre 
starších, či imobilných občanov, lavičky, ktoré by boli využívané najmä 
mládežníkmi a mamičkami s deťmi na prechádzke, celkovo prístup k zá-
ujmovým aktivitám – letným či zimným.
Obec Šoporňa sa v spolupráci s Rybárskym zväzom Šoporňa rozhodla 
hľadať najlepšie riešenie na skvalitnenie tohto prostredia pre našich 
obyvateľov ako i pre návštevníkov obce a nájsť aktívnejší a pestrejší 

spôsob využitia jedinečnej vodnej plochy nachádzajúcej sa v úžasnom 
prostredí. Vzhľadom však na vysoké náklady a rozsah riešeného územia, 
danú revitalizáciu bude možné napĺňať obec postupne, rozdelením na 
samotné etapy. Prvou etapou je snaha vyčistiť vodnú plochu, čiže nasta-
viť nutné biologické rovnováhy v rybníku, teda znížiť organické usade-
niny (bahno) na dne rybníka a znížiť zákal vo vodnom stĺpci, znížiť chlo-
rofyl A, ktorý je meradlom koncentrácie rias a fosfátov, obmedziť výskyt 
týchto rias a siníc, znížiť obsah fosforu, dusitanov a dusičnanov vo vode. 
Najdôležitejšie je zvýšiť obsah kyslíka potrebného pre ryby a živočíchy, 
vrátane planktónu. Takéto čistenie vodných plôch sa robí pomocou bio-
-enzymatických prípravkov pre jazerá a rybníky. Daný prípravok dokáže 
rozpoznať typ chemického odpadu a plávať k nemu. Tento proces čiste-
nia vodnej plochy je stanovený na tri roky, kde sa každoročne odstráni 
15 až 20 cm usadeného bahna. Obec verí, že sa spoločným úsilím obce a 
jej obyvateľov daný revír dokáže postupne vyčistiť a revitalizovaťs mož-
nosťou osadenia lavičiek, prípadne nasadenia ovocných stromov a vy-
tvorí tak možnosť pre agroturistiku pre obyvateľov našej obce ale aj pre 
návštevníkov a budeme sa môcť pochváliť krásou našej obce. A takisto, 
že sa v priebehu niekoľkých rokov obci v spolupráci s rybárskym zväzom 
podarí v dedine vyčistiť viac takýchto vodných plôch.

Alena Švecová
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DEŇ DETÍ
 Zábava, radosť a smiech sú v našich životoch stále rovnako dôležité ako 
voda. A kto má väčšiu moc rozveseliť ľudí okolo seba a vyčariť im široký ús-
mev na tvári ako deti? Preto sme sa my – deviataci, najstarší žiaci našej zá-
kladnej školy, rozhodli dňa 1. júna 2022 usporiadať pre všetkých žiakov dru-
hého stupňa zaujímavý program plný najrôznejších aktivít, súťaží a disciplín, 
na záver ktorých si žiaci mohli vybojovať aj sladkú odmenu. Vyskúšali si, ako 
dokážu v dvojiciach spolupracovať pri náročných prekážkových dráhach, ako 
sa dokážu sústrediť pri hádaní potravín iba podľa chuti, pri precíznom mi-
erení a následnom hádzaní šípok na terč ale i loptou na basketbalový kôš.  
Po vyhodnotení úspešného dňa nás v škole čakalo prekvapenie v podobe 
sladkej zmrzliny, ktorá znamenala to najkrajšie ukončenie Dňa detí v našej 
škole. Na záver chcem poďakovať všetkým súťažiacim žiakom, deviatakom a 
aj pani učiteľkám, ktoré nám zo všetkých síl pomáhali s prípravami aj s prie-
behom celého dňa.

Nicolas Švec, IX. A 

MEDZINÁRODNÝ DEŇ DETÍ

 V poobedňajších hodinách dňa 1. júna, počas slnečnej stredy, priestory 
Rajčury zaplnili rodičia s deťmi. Spoločne sme oslávili sviatok všetkých našich 
detičiek – Medzinárodný deň detí. Pre najmenších boli pripravené rôzne sta-
novištia. Deti si mohli vyskúšať streľbu zo vzduchovky, zasúťažiť v streľbe na 
bránu či v hode na kôš. Vyšantiť sa mohli na skákacom hrade, v hasičskej pene 
a trampolínach. Prichystané bolo aj maľovanie na tvár a kolotoče. Deti si vy-
skúšali jazdu na koni a pre potešenie boli obdarované balónmi. Nechýbal ani 
stánok s občerstvením a cigánskou pečienkou. Najmenší si mohli pochutnať 
na cukrovej vate. Počas dňa sa zapálila vatra a deti si mohli opiecť špekáčiky. 

Veľké poďakovanie patrí  aj pani učiteľkám a žiakom základnej školy, ktorí pri-
ložili ruku k dielu a pomohli nám spríjemniť tento deň a taktiež nachystali pre 
deti rôzne aktivity a stanovištia.
Počasie nám prialo a celý deň nás sprevádzali slnečné lúče. Milé deti, prežili 
ste krásny deň plný zážitkov, dobrej nálady, radosti a veselosti. Želáme Vám 
veľa takýchto krásnych dní, nech Vaše oči žiaria a úsmev Vám zdobí tvár. Teší-
me sa na Vás opäť o rok.

Veronika Plešová
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Poďakovanie sponzorom
 V nemalej miere patrí veľká vďaka 
všetkým sponzorom, ktorí podporili  
i po tak ťažkej dobe podujatie Kaprár-
ske rybárske preteky.

Vďaka patrí:
KOLLÁR MILAN,  
Roland Stanko – KOVOŠROT,
FT-IZOL, s.r.o. ,
VOMAR, s.r.o. ,
REJK –NET, s.r.o.,
Rybárske potreby Stano,  
Vijama,
Lekáreň zdravia, 
Reštaurácia Pohoda,
Železiarstvo - Simona Korcová,
Nechtový salón Zara,
,,Poj jesť“.

Ďakujeme Vám!

DETSKÉ RYBÁRSKE PRETEKY ŠOPORŇA 2022
 Máj je mesiac, kedy sa konajú rybárske preteky, a keďže chcú pretekať aj 
deti, MO SRZ Šoporňa usporiadala detské rybárske preteky.
Konali sa v sobotu 14.5.2022 na odstavenom ramene   Váhu známom aj ako 
Melečka  č. 1. Keďže tu pravidelne lovia ryby deti z rybárskeho krúžku, breh 
je upravený a prístupný aj pre najmenšie deti. Predpokladala sa vysoká účasť, 
tak sa upravil aj breh oproti. No napriek tomu sa nedokázalo nájsť viac ako 
40 lovných miest. Deti sa preto museli dopredu prihlásiť. Pretekov sa zúčast-
nilo 39 detí, ktoré boli rozdelené podľa veku do troch kategórií. Tí najmenší v 
kategórii do šesť rokov lovili na bič a každá ulovená rybka znamenala jeden 
bod. Vyhral pretekár s najväčším súčtom bodov. Deti v kategórii do 10 a do 14 
rokov mohli loviť spôsobom na položenú alebo plávanú. Merala sa im každá 
ulovená ryba, ktorá mala viac ako 25cm. Ten pretekár, ktorý mal súčet dĺžok 
najväčší, vyhral svoju kategóriu. Samotné preteky trvali od 8:00 do 12:00, 
teda štyri hodiny, počas ktorých sa pretekári a aj okoloidúci mohli občerstviť 
v stánku s cigánskou pečienkou. Deti sa počas lovu nenechali zahanbiť a na-
chytali spolu 91 rýb, z toho bolo 38 kaprov, jedna šťuka, úhor a karas. Ak by sa 
ulovené ryby uložili za sebou, merali by 20 m a 31 cm. Pri vyhodnotení pano-
vala veselá atmosféra. Každý pretekár, aj keď neulovil ani jednu rybku, dostal 
vecnú cenu v podobe užitočných drobností na rybolov. Prví traja pretekári 
v každej kategórii získali poháre, hodnotné ceny a samozrejme aj najväčší 
potlesk. V kategórii do 6 rokov to bol súboj dievčat. Vyhrala Nina Tkáčová, 
ktorá nachytala 28 rybičiek. Druhé miesto si vybojovala Karolína Töröková s 
jej 23 rybkami a na treťom mieste skončila Laura Szabová s troma rybkami. 
Kategóriu do 10 rokov vyhral Samuel Choma s 299 bodmi, čo predstavovalo 
6 kaprov s priemernou dĺžkou takmer 50 cm. Na druhom mieste skončil Se-
bastián Špánik s 201 bodmi a na treťom Dávid Oberhauser so 154 bodmi. V 
kategórii do 14 rokov sa na prvej priečke umiestnil Dávid Špánik s 325 bodmi. 
Druhé miesto patrilo Filipovi Gálovi so 163 bodmi a na tretej priečke skončil 
Lukáš Lipovský  s 98 bodmi. Pohár za najväčšiu ulovenú rybu získala Laura 
Práznovská za svojho 60 cm kapra.
Aj napriek miernemu rannému chaosu som ako jeden z organizátorov tohto 

podujatia určeného pre deti spokojný. Najväčšia odmena pre nás bola, keď 
deti odchádzali v dobrej nálade s cenami a poniektorí aj s kaprom, ktorého 
si mohli privlastniť.

Vlado Korec 
vedúci Detského rybárskeho krúžku

 V máji väčšina organizácií Slovenského rybárskeho zväzu usporadúva 
pre svojich členov rybárske preteky v love kapra.
Takéto, dá sa povedať, už tradičné preteky usporadúva aj MO SRZ Šoporňa. 
Uplynulé dva roky sa kvôli pandémii nemohli konať, no tento rok sa rybári do-
čkali. V nedeľu 1.5.2022 o 5:00 sa 63 priaznivcov rybárskych pretekov stretlo 
na Štrkovisku Šoporňa, aby si zmerali sily v love kaprov. Po pokynoch od or-
ganizátorov a vyžrebovaní lovných miest sa každý pobral na svoje stanovište, 
kde sa pripravil a presne o 6:00 mohol nahodiť svoje udice. Samotný lov trval 
7 hodín, počas ktorých sa ulovilo niekoľko pekných rýb a mnoho menších. 
Rozhodujúca bola ich váha. Ten pretekár, ktorý ulovil najťažšiu rybu, vyhral 
preteky. To sa podarilo Petrovi Vaškovi s jeho kaprom, ktorý meral 85 cm  
a vážil 11,2 kg. Na druhom mieste skončil Braňo Cigán s kaprom síce o niečo 
dlhším, 87 cm ale zato o takmer 2 kg ľahším. Jeho hmotnosť bola 9,5 kg. Kristi-
án Vrba ulovil kapra s mierami 84 cm a 7,37 kg, čo mu stačilo na tretie miesto. 

Štvrté miesto si vybojoval Mário Maňura, ktorý ulovil 80 cm kapra s váhou 
7,05 kg. Všetci štyria získali okrem krásneho zážitku zo zdolávania ryby nad 80 
cm aj finančnú výhru. Na pretekoch neboli iba pretekári, ale aj ľudia, ktorí ich 
prišli povzbudiť, prípadne sa len tak pozrieť, či poprechádzať sa. Okoloidúci 
sa mohli občerstviť v stánkoch, kde sa ponúkala výborná rybacia fašírka, vy-
smážaný kapor a pstruh. O pitný režim bolo taktiež postarané. Okrem stánku 
s pohostením, pripravila MO SRZ Šoporňa v spolupráci s Obcou Šoporňa aj 
bohatú tombolu. Určite by sa našli nejaké neduhy, vždy je čo zlepšovať, ale 
aj napriek tomu môže byť MO SRZ Šoporňa s organizáciou týchto pretekov 
spokojná. Veď ryby nad 80 cm sa nechytajú tak často. Ľudia odchádzali spo-
kojní, či už si pochutnali na rybacích pochúťkach, alebo odchádzali s výhrou 
z tomboly.

Mo SRZ Šoporňa

TRADIČNÉ MÁJOVÉ PRETEKY
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NAŠI DEVIATACI

IX.A : 
1. Bartošová Katarína  – SZŠ Trnava, zdravotnícky asistent,
2.  Bihary Kevin Jozef – SOŠ obchodu a služieb Galanta, cuk-

rár-kuchár,
3. Borkovič Matúš – SPŠ technická Trnava, elektrotechnika,
4. Bothová Scarlett – SOŠ obchodu a služieb Galanta, kaderník,
5.  Brodanská Ivana – Gymnázium SKŠ Nitra, bilingválne 

gymnázium,
6. Domorák Filip – SPŠ technická Trnava, elektrotechnika,
7.  Ďurišová Lenka – SOŠ pedagogická Lučenec, učiteľstvo 

pre MŠ a vychovávateľstvo,
8. Gála Sebastián – SPŠ technická Trnava, elektrotechnika,
9.  Gálová Alexandra – Gymnázium J. Matúšku Galanta, gym-

názium,
10.  Jánošík Ondrej – OU internátne Trnava, stavebná výroba-

-stavebné stolárstvo,
11. Kollár Lukáš – SPŠ technická Trnava, elektrotechnika,
12. Kováč Andrej – SPŠ technická Trnava, elektrotechnika,
13.  Kurina Nikolas – SOŠ technická – Spojená škola Šaľa, me-

chanik-elektrotechnik,
14. Kurucová Natália – SZŠ Trnava, masér,
15. Lopušníková Kristína – SZŠ Bratislava, zubný asistent,
16.  Macho Sebastian – SŠS J. Herdu Trnava, športové gym-

názium,
17.  Matišíková Sabína – Gymnázium J. Matúšku Galanta, 

gymnázium,
18. Menšík Samuel – SPŠ technická Trnava, elektrotechnika,
19.  Práznovská Katarína – SŠ umeleckého priemyslu Nitra, 

dizajn interiéru,
20. Ščípová Marta – SZŠ Trnava, zdravotnícky asistent,
21. Švec Nicolas – Gymnázium V. Mihálika  Sereď, gymnázium.

IX. B: 
1.  Ašverusová Alexandra – OA Sereď, obchodná aka-

démia,
2.  Dubský Slavomír – SOŠ obchodu a služieb  Galanta, 

kuchár,
3.  Eaton Keenneth Louis – Súkromná SOŠ Gastroškola 

Bratislava, kuchár,
4.  Gála Alexander – SOŠ veterinárna  Nitra, veterinár-

ne zdravotníctvo a hygiena – chov cudzokrajných 
zvierat,

5. Geričová Barbora – SZŠ Nitra, zdravotnícky asistent,
6.  Ifková Sofia – SOŠ elektrotechnická  Trnava, grafik 

digitálnych médií,
7.  Krajčovic Viktor – Súkromná SOŠ polytechnická 

DSA Nitra, mechanik-mechatronik,
8.  Lakatoš Ján – SOŠ obchodu a služieb Galanta, cuk-

rár-kuchár,
9.  Lipka Martin – SOŠ obchodu a služieb  Galanta, ho-

telová akadémia,
10.  Maňura Mário – SOŠ elektrotechnická  Trnava, me-

chanik opravár-plynárske zariadenia,
11.  Némethová Sara – SOŠ obchodu a služieb Galan-

ta, kuchár,
12.  Príbela Timotej – Gymnázium V. Mihálika Sereď, 

gymnázium,
13. Stanko Matej – OA Sereď, obchodná akadémia,
14. Süttö Adam  – SPŠ technická Trnava, strojárstvo,
15. Šmátrala Matúš – HA Piešťany, hotelová akadémia,
16.  Tvrdoňová Natálie – SOŠ regionálneho  rozvoja 

Rakovice, floristika,
17.  Vaško Adam – SPŠ dopravná Trnava, prevádzka a 

ekonomika dopravy,
18.  Velčická Helena – SOŠ obchodu a služieb Trnava, 

cukrár-kuchár.

V školskom roku 2021/22 ukončí  vzdelávanie v ZŠ s MŠ Šoporňa 39 deviatakov. 
Kam povedú ich kroky v septembri? 

Všetkým žiakom prajeme veľa šťastia, zdravia, 
úspechov v nových školách, aby robili dobré meno 
našej škole i obci.                                                   

Mgr. Jana Blahová, výchovná poradkyňa                                                                                           
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 Konečne sme sa dočkali a mohli sme naštartovať našu činnosť. Prvým 
krokom bola VČS, ktorú sme uskutočnili 22.04.2022 a spojili sme ju aj s na-
ším prvým štvrťročným posedením. VČS sa niesla v pracovnej atmosfére. Na 
úvod VČS sme si minútou ticha uctili pamiatku našich zosnulých členov p. 
Michala Dúcza a p. Milku Korytárovú. Výročnú správu o činnosti za uplynulé 
obdobie a zároveň plán práce na rok 2022 predniesol predseda KD p. Miro-
slav Kovaľ. S hospodárením KD náš oboznámila pokladníčka p. Hamajová  
a Revízna komisia pod vedením p. J. Macha konštatovala, že nenašla žiadne 
nedostatky vo vedení účtov a hospodárení. V rámci VČS p. Csikos v slávnost-
nom príhovore pripomenul okrúhle 35-te výročie nášho klubu, ktoré sme 
mali osláviť v minulom roku, no pre pandémiu sme oslavu nemohli usku-
točniť. Na toto výročie nezabudol ani pán starosta a každého člena obdaril 
pamätným pohárom s venovaním a ružovou gerberou. Potešila nás táto 
pozornosť aj príhovor, ktorým zhodnotil našu činnosť a vyslovil nám slová 
uznania a poďakovania. Činnosť nášho klubu za celé obdobie jeho trvania 
vysoko ocenil aj hosť našej schôdze a okresný predseda JDS p. J. Bavúz.  
 

V uznesení VČS sme jednohlasne prijali plán práce na rok 2022 a zároveň 
sme schválili predĺženie pôsobenia výboru v súčasnom zložení o 1 rok. V ten 
istý večer sme sa prehupli do uskutočnenia 1. posedenia, ktoré sme venovali 
našim jubilantom, ktorých sme za 1. a 2. obdobie tohto roka mali spolu 21. 
Úvod nášho posedenia patril všetkým našim priateľom, ktorí nás už opustili  
a piesňou „Vďaka za život“ sme im prejavili úctu a ubezpečenie, že na nich ne-
zabúdame. Posedenie sa aj vďaka Šopornianskej lipke a Šikesovcom vydarilo. 
Prítomní členovia sa zabavili, pochutnali si na výbornej večeri, ktorú zabez-
pečil pán starosta, za čo mu patrí veľké poďakovanie. Mnohí odchádzali spo-
kojní, aj s cenami, ktoré vyhrali v tombole. Čas sa nezastaví, letí, a tak nebude 
trvať dlho a veríme, že sa uskutočnia aj ďalšie stretnutia a podujatia. Najbližšie 
sa pripravujeme na „Juniáles“, kde sa tiež dobre zabavíme. Za krátke obdo-
bie, ktoré sme naštartovali, môžeme konštatovať, že náš klub sa významne 
podieľal i na podujatiach poriadených OÚ. Dôkazom toho je i účasť našich 
členov na Dni Zeme alebo pri stavaní mája. Stihli sme i kúpanie vo Veľkom 
Mederi, hoci nie s veľkou účasťou, pretože mnohí naši členovia i zo strachu z 
covidu, alebo aj pre chorobu sa kúpania nezúčastnili. V spolupráci so spolo-
čenskými organizáciami niekoľkí naši členovia, členovia Zväzu invalidov v Šo-
porni dňa 18. mája navštívili Múzeum holokaustu v Seredi. Položením kytičky 
kvetov a pietnou spomienkou si pripomenuli a uctili obete týchto hrozných 
udalostí. Veríme, že budúce dni a týždne sa nám podarí uskutočniť naše plány 
k spokojnosti všetkých našich členov. 

za KD Milka Sučíková

KLUB DÔCHODCOV SA UŽ ČINÍ

Z ČINNOSTI SZZP V ŠOPORNI
Aj tento rok sa členovia SZZP v Šoporni zúčastňovali rôznych akcií. 

Tento rok bola výročná členská schôdza dňa 22.04.2022. Schôdze sa 
zúčastnilo 42 členov z 52. Hosťom bol predseda okresného SZZP z 
Galanty. Tento rok je 10 rokov ako predsedom SZZP v Šoporni je Ján 
Šmátrala. Pri tejto príležitosti boli zhotovené aj tričká s logom SZZP 
Šoporňa, ktoré boli rozdané členom. Predseda informoval členov o 
možnosti zapožičania zdravotných pomôcok pre členov.
 

Akcie, ktorých sa zúčastnili naši členovia : Deň Zeme, kde sme boli 
zbierať odpad okolo starého Váhu a následne sadenie stromu na 
školskom dvore, stavanie mája, kladenie vencov k Pamätníku oslo-
bodenia, kúpanie v termálnom kúpalisku, účasť na exkurzii v Múzeu 
holokaustu v Seredi.
Touto cestou sa chceme poďakovať starostovi obce a obci  za sponzo-
rovanie a dotácie na nákup zdravotných pomôcok, zakúpenie tričiek 
s logom SZZP Šoporňa a na chod organizácie SZZP v obci Šoporňa.

 predseda SZZP Ján Šmátrala
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VÝSTAVBA MULTIFUNKČNEJ ĽADOVEJ PLOCHY,  
NÁJOMNÝCH BYTOV A KOTOLNE PRE ZŠ S MŠ ŠOPORŇA

Proces budovania multifunkčnej ľadovej plochy sa konečne dostáva do finálnej fázy. Po vybavení právoplatných stavebných povolení sa začali verejné 
obstarávania na podkladovú plochu a aj na jej prekrytie. V letných mesiacoch bude zverejnená výzva Fondu na podporu športu, do ktorej sa obec zapojí  
a pokúsi sa získať finančné prostriedky na spolufinancovanie nákladov na podklad a prekrytie multifunkčnej ľadovej plochy. 
Taktiež sa plánuje vybudovať nová kogeneračná jednotka, ktorá bude slúžiť na vykurovanie Základnej školy s materskou školou Šoporňa. Zároveň sa bude 
využívať na chladenie ľadovej plochy a na vykurovanie nových nájomných bytov. Do budúcnosti uvažuje obec o pripojení k tejto kogeneračnej jednotke 
aj vykurovanie obecného úradu, kultúrneho domu ako ja zdravotného strediska . 
Na priestranstve medzi ZŠ s MŠ, bytovkami a farou obec plánuje vybudovať nájomné byty. Momentálne sa ukončuje stavebné  povolenie, aby sa mohlo 
začať s ich výstavbou. 
Všetky tieto výstavby chceme spolu skĺbiť  a začať s ich realizáciou  v roku 2023. Zatiaľ nie je možné podávať žiadosti o pridelenie nájomných bytov. O tejto 
možnosti budeme občanov včas a často informovať prostredníctvom úradnej tabule, webovej stránky aj miestneho rozhlasu. 

Ing. Martin Gála,  prednosta OcÚ
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MÚZEUM HOLOKAUSTU  
V SEREDI
 Tragické obdobie druhej svetovej vojny v Slovenskom štáte poznačené 
konečným riešením židovskej otázky značí veľké mínus v našej histórii. Múze-
um holokaustu v Seredi predstavuje verejnosti autentické miesta viažuce sa 
k tejto hroznej udalosti. Päť zrekonštruovaných barakov reprezentuje okno 

do minulosti života v pracovných a koncentračných táboroch. V múzeu sú 
vystavené dobové dokumenty, fotografie a predmety súvisiace s prenasle-
dovaním Židov na území Slovenska. Pri príležitosti 77. výročia ukončenia 2. 
svetovej vojny sa miestna organizácia SZPB v Šoporni v spolupráci s Klubom 
dôchodcov a invalidov v Šoporni rozhodla vzdať hold a navštíviť neďaleké 
významné múzeum. Kyticou položenou do autentického vagóna, ktorým zo 
Serede deportovali nielen židovské obyvateľstvo, sme si pripomenuli a uctili 
tieto nevinné obete druhej svetovej vojny.

Mgr. Miroslava Baranová

VYBUDOVALO SA, PRIPRAVUJE SA... 
Po dlhej dobe čakania na rekonštrukciu miestnych komunikácií, po bu-

dovaní kanalizačnej siete sa dočkali aj obyvatelia ulíc Slnečná, Fučíkova a 
Športová. Už v týchto dňoch si môžeme užívať tichšie, omnoho menej prašné 
a hlavne bezpečnejšie cesty ako pre cyklistov, tak aj pre autá. V obci tiež po-
kračuje revitalizácia zelených plôch. Pekným príkladom je ostrovček s novou 
výsadbou na križovatke Kollárova – Fazuľová – Fučíkova.
Obec chce i v druhom polroku pokračovať v rekonštrukciách, drobných sta-
vebných úpravách, realizácii nových projektov pre skvalitnenie života nás 
všetkých. V najbližšom období by sa malo začať s prácami na odvodnení 
Poštovej ulice, len čo bude stavebné povolenie. Veríme, že po zrealizovaní 
si budú môcť obyvatelia tejto ulice konečne vydýchnuť a viac ich problémy 
s vytopenými pivnicami trápiť nebudú. Ďalšou pálčivou témou, ktorá trápi 
mnohých z vás, sú chodníky na miestnom cintoríne. Zámerom obce je aj re-
konštrukcia chodníkov a priestranstva pred „Domom smútku“,  a tiež nové 
ozvučenie priestoru. Nezabúdame ani na našich najmenších. Naplánovaná je 
oprava detského ihriska na „Rajčure“ a vybudovanie nového ihriska pre deti v 
areáli športového klubu. 

Daniela Vozárová
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Grafy, ktoré ukazujú množstvo komunálneho odpadu:  
1.) porovnanie obcí a miest v tonách: 

 
2.) porovnanie v prepočte na 1 obyvateľa v kg:

Šoporňa 2021 2022
Názov odpadu tony odpadu kg/obyvateľa tony odpadu kg/obyvateľa 

Komunálny odpad 921,68 224,69 963,44 234,87
Stavebný odpad 38,62 9,41 326,40 79,57
Ostatný odpad - - 45,30 11,04

Spolu: 960,30 234,10       1335,14        325,49

Triedený odpad
Plasty 56,05 13,66 51,55 12,57
Sklo 70,69 17,23 64,84 15,81

Papier 91,89 22,40 85,06 20,74
Kovy 1,81 0,44 1,96 0,48

Tetrapaky 2,80 0,68 2,43 0,59

V tabuľke si môžete pozrieť porovnanie množstiev odpadov za roky 2020 a 2021:

V nasledujúcich grafoch si môžete pozrieť 
jednotlivé separáty v prepočte v kg / na 1 
obyvateľa:

5.) papier:

4.)plasty:

6.) kovy:

3.) sklo:

7.) tetrapaky:

ŠTATISTIKA SEPARÁCIE KOMUNÁLNEHO A STAVEBNÉHO ODPADU ZA ROK 2021
Znečisťovanie životného prostredia sa stáva stále vážnejším pro-

blémom a separovanie odpadu je čoraz viac diskutovanou spoločenskou té-
mou. Obec Šoporňa sa snaží byť aktívna aj pri riešení tohto problému. Sepa-
rovaním plastov, skla, papiera, kovov, tetrapakov nielen ochraňujeme životné 
prostredie, ale aj znižujeme obci poplatky za uskladnenie odpadu, nakoľko 
vyseparované zložky neplatíme. Za uloženie odpadu na skládku samosprávy 
platia poplatky podľa aktuálneho zákona.

Pri uložení komunálneho a objemného odpadu na skládku odpadov sa 
príslušná sadzba určuje na základe úrovne vytriedenia komunálnych odpa-
dov. Úroveň vytriedenia odpadov v obci Šoporňa bola v roku 2021 na úrov-
ni vyše 61%. V porovnaní s rokom 2020 sme vytriedili o 11% viac odpadov. 
Separácia odpadu sa týka každého obyvateľa a má na každú domácnosť aj 
ekonomický dopad. Čím je vyššia miera vytriedenia odpadov, tým je popla-

tok za uloženie odpadov na skládke pre obec nižší. Preto sme veľmi radi, ako 
zodpovedne naši občania pristupujú k separácii odpadov.

Triedenie odpadov je jednoduché a dôležité. Ide o správnu vec pre pro-
stredie, v ktorom žijeme dnes, ktoré zanecháme našim deťom a vnúčatám. 
Preto sa pri každom nákupe zamyslite, či tú vec naozaj potrebujete a zvoľte 
radšej nákup bez obalov. Z každého tovaru raz vznikne odpad, alebo odpad z 
obalov, alebo odpad z elektrozariadení, alebo  pneumatík. Aj Vy môžete pris-
pieť k ochrane životného prostredia triedením odpadu.

V roku 2022 preto pokračujme v nastavenom trende z roku 2021, čoho 
výsledkom bude menšie množstvo komunálneho odpadu na obyvateľa, teda 
celkovo aj pre obec. Komunálny odpad v obci sa znížil v roku 2021 oproti roku 
2020 o viac ako 41 ton. Z uvedeného je vidieť, že väčšina našich obyvateľov 
má záujem a nie je im ľahostajný dopad na životné prostredie a čistotu nášho 
okolia, začo Vám patrí veľké poďakovanie.
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Predpredaj lístkov bude v knižnici  Obecného úradu   
od 11. júla 2022 do 03. augusta 2022. Po tomto termíne 

nebude možné si zakúpiť trojdňovú vstupenku, na vstupe 
do areálu budú v predaji iba jednodňové lístky.

Ing. Martin Gála, prednosta OcÚ

 

ŠOPORNIANSKE 
HODY

 V dňoch 5. až 7. augusta 2022 sa v našej obci uskutočnia tradičné Šo-
pornianske hody. Tak ako predchádzajúce roky, aj tento rok na Vás čaká bohatý 
kultúrny program, množstvo kolotočov,  stánkov a dobrá zábava. Aj tento rok 
bude areál ohraničený z dôvodu bezpečnosti návštevníkov. Predpredaj vstu-
peniek pre občanov obce začne dňa 11. júla a potrvá až do 3. augusta 2022. 
Vstupenky si môžete zakúpiť v knižnici Obecného úradu v Šoporni počas strán-
kových hodín, vo štvrtok je nestránkový deň. Po tomto termíne nebude možné 
si zakúpiť trojdňovú vstupenku. Na vstupe do areálu budú v predaji iba jednod-
ňové lístky!

 Program:
Piatok 05.08.2022:  Od 20:00 PETER BAŽIK  
                   POLEMIC
                 diskotéka s Huxomedia DJ´s do 5:00

Sobota 06.08.2022: Od  20.00 CARMEN PÁL BALÁŽ 
                      MAJK SPIRIT  
         ohňostroj
                    diskotéka s Huxomedia DJ´s do 5:00

Nedeľa 07.08.2022: 08.00 - sv. omša v Rímskokatolíckom kostole  
   Panny Márie Snežnej
   11.00 - sv. omša v Rímskokatolíckom kostole  
   Panny Márie Snežnej
   Od 16.00 BRAVO
         Poliakovci
          KOLLÁROVCI 
          diskotéka s Huxomedia DJ´s do 24:00

Pondelok 08.05.2022
17:30 Hodový futbalový zápas Starí páni Šoporňa : 
Výber starostov – Majstri Európy 2022

 CENY VSTUPENIEK
• trojdňový lístok v predpredaji pre občanov Šoporne  4,0 €
• trojdňový lístok v predpredaji pre šopornianske deti od 6 do 15 rokov  2,0 €
• trojdňový lístok v predpredaji pre občanov Šoporne nad 62 rokov  2,0 €
• trojdňový lístok v predpredaji pre hostí    6,0 €
• jednodňový lístok pri vstupe do areálu pre všetkých   4,0 €
• jednodňový lístok pri vstupe do areálu pre všetky deti do 15 rokov  2,0 €
• jednodňový lístok pri vstupe do areálu pre všetkých nad 62 rokov  2,0 €

Deti do 130 cm majú stup do areálu v sprievode rodiča zdarma!
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Vývoz týchto kontajnerov zabezpečuje spoločnosť Komplex v určených 
termínoch, ktoré sú v kalendári. V prípade ich preplnenia nenechávajte sepa-
rátne zložky vedľa kontajnerov, nepôsobí to pekným dojmom, hlavne počas 
víkendov. PoprosímeVás, skúste to zaniesť na iné zberné miesto, respektíve 
na zberný dvor počas otváracích hodín, ktoré sú počas týždňa, okrem pon-
delka, nedele a sviatkov:

apríl  – september: 10:00 –  18:00
október – marec: 09:00 –  17:00

Na zbernom dvore sa navyše  nachádzajú aj nádoby na separovanie ku-
chynského odpadu, kuchynských olejov, tetrapakov, akumulátorov a batérií, 
odevov.

Zároveň vás touto cestou prosíme o DODRŽANIE TERMÍNOV NA ZBER 
ODPADOV Z DOMÁCNOSTÍ  PODĽA KALENDÁRA.

Veríme, že v zabehnutom trende budeme pokračovať aj naďalej  
a budeme pristupovať k separácii a k odpadom ešte dôkladnejšie, aby sme  
mohli každý rok konštatovať, že sa posúvame dopredu, že je naša obec krajšia 
a čistejšia.

Miroslava Cehláriková

Zoznam miest, kde sú umiestnené kontajnery na separovanie:
Detské ihrisko v časti „Argentína“ Sklo, papier, kov

Horné zastávky smerom na Sereď Sklo, papier

Ihrisko pri Starom Váhu Sklo, papier

Parkovisko pred cintorínom Sklo, papier, kov

Hlavná cesta smerom na Šaľu pri škole Sklo, papier

Horná Jednota Sklo, papier, kov

Dolná Jednota Sklo, papier, kov

Pri Rybárskom dome Sklo, papier

Dolná zastávka oproti Soche sv. Vendelína Sklo, papier, kov

Na „Hlinníku“ Sklo, papier

Križovatka ulíc Mlynská a Slnečná Sklo, papier

Zberný dvor Odevy – kontajnery z obce stiahnuté na ZD
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Prípravka ŠK odohrala sezónu v súťaži, kde sa nachádzalo 15 družstiev 
z okolitých dedín. Naši nádejní futbalisti sa nestratili, v zápasoch nechávali 
na ihrisku všetky sily a futbalové zručnosti, ktoré nadobúdali v tréningovom 
procese. Pod vedením trénerov Rastislava Hipša a Miloša Kabáta rozvíjali naši 
najmenší futbalisti a futbalistky svoje osobnostné a futbalové zručnosti, pri-
čom ich tréneri neviedli len k víťazstvu, ale aj k rešpektovaniu súpera a dob-
rému prejavu celého tímu. 

Mladších žiakov vedie Miroslav Korec, ako tréner im začal vštepovať kom-
binačnú hru, ktorá im sedela a robila radosť aj divákom, ktorí síce v malom 
počte, ale predsa chodili povzbudzovať našich mladých futbalistov. Sezónu 
odohrali v MO Galanta, kde sa nachádzal malý počet súťažiacich družstiev. 
Napriek tomu chalani a baby dokázali hrať pekný futbal a ukázali, že vedia 
vytvoriť skvelú partiu.
Starší žiaci ŠK odohrali sezónu v MO Galanta. Trénerom je Róbert Rajčo, kto-
rý už tradične svojím zanieteným prístupom prispieval k fungovaniu tohto 
družstva. Chalani sa snažili, dávali do výkonov všetky svoje sily a dokázali 
odohrať so cťou celú súťaž. Po jesennej časti boli na prvom mieste. Jarnú časť 
sme začali značne oslabení, nakoľko nám odišli 4 kvalitní hráči do vyšších sú-
ťaží. Aj napriek tomu sme obsadili krásne 2. miesto, za čo patrí chalanom a 
Dominike Stankovej veľká vďaka.

Dorast ŠK Šoporňa absolvoval súťažný ročník tradične v 5. lige JUH. Tré-
nerom je Martin Slíž, ktorý mužstvo formuje a pripravuje chalanov a prestup 
do Áčka. Herný štýl teamu sa značne zlepšil. Je to odzrkadlením dobrej prá-
ce trénera a ochoty hráčov podstupovať tréningový proces. Náš dorast má 
obrovský potenciál a v budúcej sezóne by sme ho chceli prihlásiť do 4. ligy. 
Veríme, že to chalanov posunie, nakoľko budú v konkurencii lepších teamov. 

A - mužstvo ŠK Šoporňa po perfektnom zvládnutí jesennej časti súťaže, 
kde sme skončili na 1. mieste, sa pripravovalo v zimnej príprave pod vedením 
Stanislava Rosypala a Daniela Martinku. Vedeli sme, že nás čaká náročná jar. 
Ukázalo sa to hneď v druhom zápase, kde nás Malá Mača doslova vykopala z 
ihriska. Ďalší zápas sme hrali na horúcej pôde Trstíc, kde nám pripravili nefut-
balové prostredie (ihrisko nepoliate, hrbaté – hotová katastrofa), to mal byť 

zápas o 1. miesto, ale nezvládli sme ho po našich individuálnych chybách. 
Horkosť futbalu sme najviac pocítili v Zlatých Klasoch, kde sme prehrali 1:0, 
pričom súper bol len raz na našej polovici ihriska... V súťaži skončíme na krás-
nom 2. mieste, za čo chalanom veľmi pekne ďakujem.

Poďakovanie patrí starostovi obce Mgr. Adriánovi Machovi , taktiež za-
mestnancom obecného úradu pri zabezpečovaní domácich súťažných stret-
nutí. Sponzorom, ktorí prispeli na chod ŠK Šoporňa, sú to: 
Marián Tomaník, Ivan Andrášik, Miroslav Krajča, František Ferenc, To-
máš Ferenc, Ján Viskup, Michal Práznovský, Stanislav Lipovský, Miloš 
Ruta, Jaromír Stanko, Adrián Macho, Stanislav Rosypal, Tomáš Gála.
A taktiež ďakujeme všetkým dobrovoľníkom, ktorí prispievajú k chodu ŠK 
Šoporňa.

S pozdravom predseda ŠK

       
 

ZHODNOTENIE SEZÓNY 2021/2022 

SLOVENSKÍ STAROSTOVIA sú opäť Majstri Európy vo futbale
Od 30.5.2022 do 1.6.2022 sa v areáli 

Slávie Trnava konal Turnaj starostov vo 
futbale ako náhrada za neuskutočnený 
európsky šampionát, ktorý v roku 2020 
prekazila pandémia koronavírusu. 

Z historického hľadiska išlo o štvrté 
Majstrovstvá Európy starostov v ma-
lom futbale. Prvé sa konali v Rakúsku v 
roku 2008, tam ešte Slovensko nemalo 
zastúpenie, druhé v roku 2012 boli v 
Poľsku, kde obsadili Slováci druhé mies-
to. Tretie sa konali v Čechách v roku 
2016. V Trnave sa turnaja zúčastnilo vyše 
200 zástupcov samospráv deviatich kra-
jín. Chýbala Ukrajina, pre všetkým zná-
me dôvody, preto o titul zabojovalo 11 
tímov. Po kvalitnej príprave sa aj mne podarilo nominovať do tímu Slovensko 
I, aj keď roky nezastavíte a nebolo jednoduché presadiť sa pri oveľa mladších 
starostoch, tak som mal česť a záväzok dôstojne reprezentovať našu krásnu 
obec Šoporňa.

Na turnaji sme obhajovali európsky majstrovský titul z roku 2016, ktorý 
sme získali v Uherskom Hradišti. Ešte nikdy sa nestalo, že by niekto obhájil 
titul, alebo by vyhrala usporiadateľská krajina, nakoľko pred a počas celého 
turnaja riešite a zabezpečujete množstvo organizačných vecí a nie je čas na 
regeneráciu. Avšak v kútiku duše sme dúfali, že to zvládneme a sen o obhajo-
be premeníme na skutočnosť. Cieľ to nebol nereálny, patrili sme medzi okruh 
favoritov spolu s Nemeckom a Českom, prekvapiť však mohlo aj Chorvátsko 
a šírili sa informácie o veľkej futbalovej kvalite nováčika turnaja Rumunsku.

Turnaj pre nás začal výborne, v základnej skupine sme najskôr porazi-
li Česko II, jednoznačne 11:0, potom Južné Tirolsko 18:0 a v treťom zápase 
Slovinsko 19:0. Do vyraďovacích bojov sme postúpili z prvého miesta, a tak 
nám prišli do cesty Chorváti. Štvrťfinále sme zvládli výsledkom 8:1 a v boji 
o finále nás čakali omladení a húževnatí Nemci. Zápas s nimi vôbec nebol 
jednoduchý, bol to boj od začiatku do konca. Opticky sme mali celý zápas 

pod kontrolou, avšak sme nepremieňali 
šance. Po zodpovednom tímovom výko-
ne sme zdolali Nemecko najtesnejšie 1:0 
a už sme boli myšlienkami vo finále, kde 
nás čakal nováčik turnaja Rumunsko. 

Rumunskí starostovia boli od začiatku 
futbalovo výborní, dokonca dostali pre-
zývku čierny kôň turnaja. Mali troch bý-
valých ligových hráčov, dokonca jedného 
so skúsenosťami z Ligy majstrov. Preto 
sme ich sledovali počas celého turnaja  
a dôkladne sme sa na nich pripravili. 

Tréner nám naordinoval taktiku  
a finále mohlo začať. Od prvého kopnu-
tia do lopty sme dodržiavali pokyny do 
bodky, nedovoľovali sme Rumunom žia-

dne veľké šance a strely z diaľky s prehľadom kryl náš brankár. V polčase sme 
viedli 1:0, a tak zostávalo všetko otvorené. Na začiatku druhého kola sme dali 
rýchly gól a Rumuni vystriedali brankára. Otvorili hru, čo sme dokonale využili  
a finále skončilo pre nás vynikajúco 5:0, a tak sme premenili sen na skutoč-
nosť. 

Slovenskí starostovia sú dvojnásobní Majstri Európy vo futbale, obhájili 
titul a ako prví vyhrali domáci šampionát. 

Srdečná vďaka za úžasný zážitok patrí trénerovi Vladkovi Púčikovi, ktorý 
mi dal dôveru a nastupoval som v základnej zostave v každom zápase. Aj keď 
som ako obranca mal defenzívne úlohy, podarilo sa mi streliť počas turnaja 
štyri góly a ten posledný dokonca vo finále. Veľká vďaka patrí všetkým Šopor-
ňanom, čo prišli povzbudzovať, žiakom zo školy, učiteľom, zamestnancom 
úradu a aj tým, čo nielen mne na diaľku držali palce. Veľmi si to vážim. 
A ak aj naďalej dostanem dôveru vo voľbách a budem vykonávať funkciu sta-
rostu, tak sa okrem zodpovednosti k obci pokúsim zabojovať o nomináciu na 
Majstrovstvá Európy starostov v roku 2024 do Nemecka. 

Mgr. Adrián Macho
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Narodili sa: 

Lilijana Zykas, Dárius Godály, Oliver Kandera, Bennett Košičár,
Adela Rutová, Lukáš Horváth

Jubilanti 80 – roční: 
Helena Brodanská, Rozália Zemková, Jozef Vaško, Milan Ševčík
František Beňo

Jubilanti 90 a viac roční: 
Mária Kaducová, Alexander Lipovský

Zosobášili sa: 

Mgr. Adam Keseg & Lenka Lovásozvá
Michal Marek & Lucia Gagová
Ing. Peter Chudý & Mgr. Denisa Sokolová
Lukáš Blaho  & Zuzana Chudá
Dušan Búran  & Ing. Zuzana Farkašová

SPOLOČENSKÁ KRONIKA

Opustili nás:
Helena Blahová – 97, Ľubomír Hipš – 54 , Magdaléna Kvocerová,
PhDr. Ľudmila Korytárová – 79, Božena Duchoňová – 80
Ladislav Juríček – 71, Peter Póša – 58, Anton Baloník
Dominik Gála – 83, Margita Vöröšová – 72, Gabriela Janečka – 75
Július Gábor – 79

Poďakovanie
 Úprimne ďakujeme celej rodine, priateľom a známym, ktorí 
prišli na poslednú rozlúčku našej drahej Gabriely Janečky.  
V našich srdciach zostaneš navždy.

rodinní priatelia

Spomienka
 Osud sfúkol sviečku a jedna cesta života sa skončila...
Dňa18.02.2022 sme si pripomenuli prvé výročie, kedy nás na-
vždy opustil vo veku 80 rokov náš milovaný manžel, otec, dedko 
a starký - pán Štefan Hipš. Ďakujeme. 

smútiaca rodina

Poďakovanie
 Úprimne ďakujeme všetkým 
príbuzným, známym, priateľom a čle-
nom Protifašistického zväzu, ktorí sa pri-
šli rozlúčiť s Margitou Vörošövou, ktorá 
nás opustila dňa 22.05.2022 vo veku 72 
rokov. Ďakujeme za prejavenú sústrasť  
a kvetinové dary.

Poďakovanie
Posielam pozdrav do neba, otecko môj 

drahý pre teba... Spomienku tichú dnes ti 
poslať chcem, objať ťa a povedať, ako veľmi 
ťa milujem. Úprimne ďakujeme všetkým, 
ktorí odprevadili na poslednej ceste nášho 
milovaného otca, dedka, brata a priateľa 
Antona Baloníka, ktorý nás náhle opustil 
dňa 23.04.2022 vo veku 67 rokov. Ďakuje-
me za prejavenú sústrasť a kvetinové dary.  
Chýbaš nám!

smútiaca rodina

Poďakovanie
 Ten, kto bol milovaný, nie je a nebude zabudnutý.
Z úprimného srdca ďakujeme rodine, všetkým priateľom, ko-
legom a známym, ktorí sa prišli 30.03.2022 rozlúčiť s našou 
mamkou, babkou a priateľkou Ľudmilou Korytárovou. Odišla 
tak náhle, vo veku 79 rokov, bude nám chýbať jej láska, energia, 
múdrosť a dobrosrdečnosť. S vďakou a pokorou ďakujeme za 
všetky prejavy sústrasti, kvetinové dary a každé jedno objatie, 
ktoré ukrajovalo z nášho nesmierneho smútku.

syn s rodinou

Poďakovanie
 Sú ľudia, ktorí pre nás v živote znamenajú viac ako ostatní. O to 
ťažšie je naučiť sa bez nich žiť... Úprimne ďakujeme celej rodine, 
priateľom a známym, ktorí prišli odprevadiť na poslednej ceste 
nášho otca, brata, syna, švagra a krstného otca Ľubomíra Hipša,  
ktorý nás náhle opustil dňa 23.03.2022 vo veku 54 rokov. Záro-
veň ďakujeme za prejavenú sústrasť a kvetinové dary.

smútiaca rodina

Alexander Lipovský (93) Mária Kaducová (96)



05. – 07.08  Hody

29.08.  Povstalecký guláš a oslavy SNP

10.09.  Šopornianska 12–ka

10.09.   Strelecký pretek

PRIPRAVOVANÉ AKCIE
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noviny

Júl 2022

smeti  04. a 05. 07 18. a 19. 07. 

plasty 20. 07.

papier/tetrapaky 28. 07. 

bio – zelený odpad 12.07. 26.07.

August 2022

smeti 01. a 02.08. 15. a 16. 08. 29. a 30.08. 

plasty 17.08.
papier/tetrapaky 25.08.

bio – zelený odpad 09.08. 23.08.

September 2022

smeti 12. a 13. 09.  26. a 27. 09. 

plasty 14. 09.

papier/tetrapaky 29.09. 

bio – zelený odpad 06.09. 20.09.

 

ZVOZ ODPADOV

Zvoz odpadov sa uskutočňuje od 6.00 hodiny. 

ZBERNÝ DVOR
OTVÁRACIE HODINY ZBERNÝ DVOR

                         apríl - október                 november - marec

Pondelok zatvorené zatvorené

Utorok 10.00 – 18.00 hod. 9.00 – 17.00 hod.

Streda 10.00 – 18.00 hod. 9.00 – 17.00 hod.

Štvrtok 10.00 – 18.00 hod. 9.00 – 17.00 hod.

Piatok 10.00 – 18.00 hod. 9.00 – 17.00 hod.

Sobota 10.00 – 18.00 hod. 9.00 – 17.00 hod.

Nedeľa zatvorené   zatvorené

Štátné sviatky – ZATVORENÉ
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Telefónne čísla  obecného úradu Dôležité telefónne čísla
starosta 0908 436 660 Centrálny záchranný systém 112
prednosta 0908 772 932 Polícia 158
sekretariát 0940 633 914 Rýchla zdravotná pomoc 155
matrika 0940 633 916 Hasiči 150
sociálne 0940 633 919 Plynári info linka: 0850 111 363, poruchy: 0850 111 727
dane a poplatky 0940 633 920 Elektrikári info linka: 0850 111 555, poruchy: 0800 111 567
TKO 0940 633 921 Vodári 031 773 7555, 0902 957 814 
stavebné 0940 633 922 Ambulancia všeob. lekára                                               031 7874 234
knižnica 0940 633 923 Ambulancia detského lekára 031 7874 132
poplatky 0940 633 924 Zubná ambulancia 031 7874 128
údržba                                 0940 633 925
vývoz septikov na ČOV Lekáreň 031 5501 204
p. Masaryk 0905 920 996 Fara 031 7874 121
p. Sopúch 0905 413 000 Slovenská pošta 031 7874 125
p. Dubravec 0910 163 074 Správca cintorína  0904 528 462


